
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Θεσσαλονίκη, 25/10/2023 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Μείωση στο ελάχιστο του καθοριζομένου ανωτάτου ορίου για 

τον βάμβακα» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε επιστολή προς εσάς η «Διεπαγγελματική Οργάνωση Βάμβακος» (Δ.Ο.Β.), σας 
ζητά τη μείωση της ελάχιστης οροφής για τον βάμβακα κατά 30%, η οποία κρίνεται 
απαραίτητη, ούτως ώστε να ανταποκριθεί η τιμή στην αγορά. Κατά την Δ.Ο.Β., ο 
καύσωνας, η ανομβρία και οι θεομηνίες «Δανιήλ» και «Ηλίας» είχαν ως 
αποτέλεσμα τη μείωση των αποδόσεων βάμβακος προστιθεμένων και των 
καταστροφών, σε ορισμένες περιοχές, των ανωτέρω κακοκαιριών. Πλέον αυτών, η 
καρπόδεση σε ορισμένες περιοχές ήταν μηδενική. Η αιτουμένη μείωση κρίνεται 
αναγκαία για να μην υπάρξουν προβλήματα για τη λήψη της συνδεδεμένης 
ενισχύσεως τρέχοντος έτους και να δοθεί η δυνατότητα στους παραγωγούς να 
παραδώσουν όσες ποσότητες είναι υπό την κατοχή τους, ώστε να μην απωλεσθεί 
η καλλιεργητική περίοδος και οι κόποι τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να εισακούσετε και να ικανοποιήσετε το αίτημα της Δ.Ο.Β. και κατ’ 
επέκταση των βαμβακοπαραγωγών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 
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